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- Србија има потенцијала по питању очувања енергије и није добро да вам све зависи од
једног места - рекао је јуче Кирби на Форуму, алудирајући на ситуацију у којој се Србија
нашла због „Јужног тока“.

  

  

Кирби је упозорио да Србија мора да заведе владавину права да би се прикључила
Европској унији.

  

- Без тога нема ничега. Имали сте штрајк адвоката који је дуго трајао и који је одложио
велики број суђења, а то је нешто што се граничи са недопустивим. Осим тога, и када
нема штрајка, суђења у Србији предуго трају, што је велика препрека увођењу правне
државе - рекао је Кирби.

  

Он је као једну од кључних ствари навео чињеницу да Влада Србије предузима мере за
фискалну консолидацију, али да осим тога треба да се фокусира на то да се новац
троши на мудар начин, између осталог да се поспеши извоз робе уместо извоза младих
људи.

  

- Чини ми се да ви највише извозите младе људе. Треба да нађете начин да их задржите,
а да другу робу извозите што више. Тешко је не приметити да Србија нема добре
аутопутеве и то вас спречава да имате већи извоз - рекао је Кирби.
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Он се осврнуо и на законе који се у Србији доносе и рекао да су добри, али и упозорио
да они на папиру не значе ништа.

  

- Не вреди само доносити законе, треба их и примењивати - био је јасан Кирби. 

  

(Танјуг)
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